

REFERAT
KREDSBESTYRELSENS MØDE med UDVALGENE 22. MAJ 2025
DCH, KREDS 6



DATO	22. maj 2025
STED	DcH Haslev
DELTAGERE	<u>Fra Kredsbestyrelsen:</u> Kristine Rye Svendsen, Marianne Knudsen, Morten Vahlers, Helle Louise Larsen og Karin Nielsen (ref.) <u>Fra Udvalgene:</u> Hans Devantier, Konkurrenceudvalg Vibeke Bodi, Agilityudvalg Louise Østengaard, Rallyudvalg Charlotte Johansen, Uddannelsesudvalg Ulla Vest, Nose Work udvalg Karina Andersen, Nordisk udvalg
AFBUD	Brian Thomsen, Dommerudvalg Jesper Johansen, Brugshundeudvalg

1.	<u>Update fra Kredsbestyrelsen</u> • Bemanding til Roskilde Dyrskue er på plads • Kredsmappen er på Kredsbestyrelsens arbejdsliste • Kredsrådsmødet bliver som foreslået med selvbetalt spising. Der arbejdes på at finde en egnet lokation • Ulla spurgte ind til Fauna og vi talte om hvad det kan. I den forbindelse oplyste Hans at DcH-programmet alligevel ikke vil ændre optjeningsperioden fra DM fordi der er nogle udfordringer med implementering af Fauna app'en. Oprykningsregler er ikke ændret, det er stadig fra årsskiftet.
2.	<u>Udvalgene har ordet</u> <u>Nordisk udvalg:</u> Der har været en fællestræning og der kommer senere en session med lydighedstræning. Karina var med som tilskuer til DM hvilket kredsens deltagere var glade for. Der kommer en artikel om det i bladet.



REFERAT
KREDSBESTYRELSENS MØDE med UDVALGENE 22. MAJ 2025
DCH, KREDS 6



Agilityudvalg:

Har brugt meget energi på at finde en løsning med opbevaring kredsens agilitybane.

Det kniber med at have ag-stævner nok til DM-udtagelser så udvalget er også i gang med at finde ud af om der kan gøres noget for at få flere stævner. Der vil blive sendt et spørgeskema ud til alle kredsens lokalforeninger for at få mere at vide om hvad der skal til.

Konkurrenceudvalg

Der arbejdes stadig efter det gamle årshjul, det vil sige at konkurrenceønsker skal være modtaget senest den 15. august, dog vil den nye formular som Rasmus fra Kalundborg har udarbejdet skulle bruges.

Det blev drøftet om septembermødet overhovedet havde relevans mere, det bliver jo normalt brugt til hovedsageligt at diskutere konkurrencer i DcH-programmet idet de andre grene jo normalt ikke har udfordringer med sammenfald i datoer. Vi enedes om at fastholde septembermødet.

Hans sender et nyhedsbrev ud.

Nose work udvalg

Udvalget har endnu ikke afholdt et fysisk møde, men taler ofte sammen. Udvalget vil kigge på hvem der afholder konkurrencer og komme med et oplæg til hvordan man kan afholde en 'clean run' konkurrence.

Rasmus fra Kalundborg har lavet en app med vendeskilte så man kan blive i f.eks. sin bil og samtidig holde øje med hvornår man skal på. Den kan også bruges til banegennemgang og drop-in konkurrencer. App'en er godkendt af landsudvalget.

Uddannelsesudvalg

Der skal for første gang afholdes eksamen på IGU'en, og det bliver i juni. Der er sendt ud til deltagerne, men det kniber med at få tilbagemeldinger.

Der bruges meget tid på at sende rykkere ud til aspiranter som ikke tilmelder sig som de skal. Det overvejes at sende regninger til lokalforeningerne hvis ikke aspiranterne tilmelder sig til tiden eller helt udebliver fra undervisningen.

Der starter grundmoduler igen til efteråret og der kommer også en rally-overbygning.



REFERAT
KREDSBESTYRELSENS MØDE med UDVALGENE 22. MAJ 2025
DCH, KREDS 6



	<u>Rallyudvalg</u> Konkurrencesæsonen er kommet godt i gang, der er mange konkurrencer i år, men desværre er der ikke så mange deltagere til hver konkurrence. Nogle steder er der sat 2 dommere på konkurrencen, men det er måske ikke nødvendigt på grund af få deltagere. Husk i sådanne tilfælde at melde fra til dommer 2. Louise har ikke haft tid til at kigge på SM reglerne endnu. Det blev drøftet hvordan man kan få flere deltager til konkurrencerne.
3.	<u>Opbevaring af AG-banen</u> AG-udvalget har kigget på muligheder for opbevaring af Kredsens agiltybanen og der er 2 muligheder. 1) En container ▪ Kan kræve en byggetilladelse nogen steder ▪ Prisen kan være kr. 18.000 – 20.000 + transport til opbevaringsstedet. Der vil også være en årlig forsikringspræmie. 2) 2 trailere ▪ Der skal bruges en trailer alene til alle sandsækene og 1 trailer til selve banen Vi enedes om at der ikke tages nogen beslutning om hvordan banen skal opbevares før resultatet af spørgeskemaundersøgelsen foreligger. Undersøgelser skal afdække hvilke lokalforeninger der vil byde ind med konkurrencer og i hvilket omfang man har brug for banen eller dele af den. Tidstagningsudstyret har været i brug i år og der sendes faktura ud til de lokalforeninger som har brugt/vil bruge det. Det koster kr. 500 om året at leje det.
4.	<u>Nyt fra kassereren</u> Morten er, med lidt små startvanskeligheder, kommet godt i gang. De enkelte udvalg vil efter sommerferien modtage et blankt budgetark. Tanken er så at man udfylder det med 'drømmebudgettet'. Vi mødes så senere og drøfter hvad der rent faktisk kan lade sig gøre. Der vil blive lavet stikprøver af indsendte kørselsregnskaber, så hvis der er noget specielt der skal tages med, så skriv en note som forklaring.



REFERAT

KREDSBESTYRELSENS MØDE med UDVALGENE 22. MAJ 2025 DCH, KREDS 6



	Fremover vil kredsens benytte landsforeningens udgiftsbilag, og Charlotte vil prøve at finde det bilag som Uddannelsesudvalget tidligere har brugt. Det betyder at der kommer 2 bilag, hvilket ikke er noget problem for kassereren. Landsforeningens bilag har en godkendelsesprocedure som ikke helt matcher vores, så Morten kontakter Jan i Sekretariatet for at undersøge om den kan fjernes. Der kommer efterfølgende en besked til alle lokalforeningerne i Kredsen.
5.	<u>Eventuelt</u> Ulla: Det kan være svært at få hjælpere til konkurrencer, kan vi gøre noget for at afhjælpe det ? • Der er flere muligheder; pisk eller gulerod og hvis man vælger guleroden, er der flere måder at gøre det på. Det kan være en lille gave, nogle holder en årlig fest for hjælpere og andre igen inviterer til en middag på selve dagen. Det kan også være at man bliver tilbudt en gratis plads i konkurrencen eller får kørepenge Blot til inspiration 😊 Morten: Kan man lave en liste i Klubmodul mail med mailadresser på alle kredsens kasserere ? • Det er nok svært, men det må undersøges • Det kan være at både Kredsbestyrelsen og udvalgene har brug for en temadag med Klubmodul. Ulla: Hvad er tanken bag FB-siden med tips og tricks ? • Tanken er bare en FB side hvor alle i Kreds 6 kan lægge gode idéer til træning/aktivering af hundene op. På den måde bliver DCH Kreds 6-siden ikke brugt til alt muligt andet end det, den er beregnet til. Charlotte: Det er skuffende at så mange lokalforeninger ikke møder op til kreds-rådsmøder/generalforsamlinger, kan vi gøre noget anderledes. • Måske skal vi ændre ugedagen, måske skal vi finde en location som gør at dem sydfra har lettere ved at deltage. Der var ikke flere punkter og mødet blev afsluttet

